
 

              
ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ                                                                   ΑΝΑΡΤΗΤΕΑ ΣΤΟ ΔΙΑΔΙΚΤΥΟ          
   ΝΟΜΟΣ ΚΟΡΙΝΘΙΑΣ                                                                                          
   ΔΗΜΟΣ ΚΟΡΙΝΘΙΩΝ 

Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α  
Από το Πρακτικό 50/25.11.2024 συνεδρίασης του Δημοτικού Συμβουλίου 

Αριθμός Απόφασης 727/2024 
 
  Θέμα  17ο  Η.Δ.  «Περιορισμός επέκτασης ΑΠΕ στην Δημοτική Κοινότητα Στεφανίου»    

 
Στην Κόρινθο και στην έδρα του Δήμου Κορινθίων σήμερα την 25η του μηνός Νοεμβρίου  του έτους 2024, ημέρα της 
εβδομάδος Δευτέρα και ώρα 18:00 έλαβε χώρα η τακτική συνεδρίαση του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου 
Κορινθίων, ύστερα από την με αριθμ. πρωτ. 52785/21-11-2024 έγγραφη πρόσκληση, του κου Παπαβενετίου 
Γεωργίου, Προέδρου του Δημοτικού Συμβουλίου, που επιδόθηκε σύμφωνα με τις διατάξεις του Ν. 4555/2018, άρθρο 
74 § 1 σε κάθε έναν των Συμβούλων χωριστά καθώς και στο Δήμαρχο Κορινθίων κ. Νικόλαο Σταυρέλη ο οποίος ήταν 
παρών, σύμφωνα με το άρθρο 67 του Ν. 3852/2010, όπως τροποποιήθηκε και ισχύει. 
Διαπιστώθηκε ότι υπήρχε νόμιμη απαρτία, αφού σε σύνολο τριάντα πέντε (35) Μελών συμμετείχαν τα είκοσι πέντε 
(25) Μέλη, δηλαδή: 
 

           ΠΑΡΟΝΤΑ                   ΑΠΟΝΤΑ 

1. Παπαβενετίου Γεώργιος- Πρόεδρος 
2. Στριμενοπούλου Γεωργία   
3. Μανωλάκης Δημήτριος   
4. Ταγαράς Βασίλειος (αποχώρησε στο 27ο Θ.Η.Δ.) 
5. Δανιήλ Σταύρος 
6. Χατζής Μιχαήλ  
7. Πανταζής Βασίλειος  
8. Τσάκωνας Ιωάννης  
9. Παπαϊωάννου Ευάγγελος 
10. Δημάκος Κωνσταντίνος  
11. Αγγέλου Κωνσταντίνος 
12. Πούλος Ανδρέας  
13. Γεωργακόπουλος Ευάγγελος 
14. Μπονάτσου Νικολέττα (Τέτα) 
15. Τζαναβάρας Δημήτριος (αποχώρησε στο τέλος του 

18ου Θ.Η.Δ.) 

16. Νανόπουλος Βασίλειος  
17. Ταγαράς Αναστάσιος Αντιπρόεδρος   
18. Πούρος Γεώργιος 
19. Κυριαζής Αντώνιος  
20. Τσατσούλης Αθανάσιος 
21. Ραντίτσα Μαρίνα 
22. Πρωτοπαπάς Δημήτριος  
23. Σπύρου Παναγιώτης (Πήτερ) 
24. Τζουτζόπουλος Απόστολος – Σπυρίδων     
25. Γκουργιώτης Κωνσταντίνος - Αλέξανδρος 

1. Λαμπρινός Παναγιώτης  
2. Παπαδημητρίου Σωτήριος   
3. Μποζίκης Αναστάσιος 
4. Τσουλουχά Δήμητρα  
5. Καρσιώτης Παναγιώτης 
6. Πιέτρης Τιμολέων   
7. Μπίτζιος Δημήτριος 
8.  Καρασάββας Ιωάννης (προσήλθε στα Ε.Η.Δ.Θ.) 

9. Στεργιοπούλου Αναστασία (Τασία) (προσήλθε 
στα Ε.Η.Δ.Θ.) 

10. Μελέτης Χρήστος (προσήλθε στο 17ο Θ.Η.Δ.) 
 
 
 
 

 
 

 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Οι οποίοι δεν προσήλθαν αν και κλήθηκαν νόμιμα 
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Στη συνεδρίαση παραβρέθηκαν επίσης οι Πρόεδροι Δημοτικών Κοινοτήτων που κλήθηκαν με την ανωτέρω πρόσκληση.  

                         ΠΑΡΟΝΤΕΣ  ΑΠΟΝΤΕΣ 

1. Κώστας Γεώργιος – Άσσου  
2. Στέφης Αναστάσιος – Αγίου Ιωάννη 
3. Μαλανδρένη Κωνσταντίνα (Ντίνα) – Εξαμιλίων 
4. Ζούζας Γεώργιος – Στεφανίου 
5. Αγγέλου Παντελής – Αγγελοκάστρου 
6. Ψυχογιός Κωνσταντίνος – Κάτω Άσσου 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

1. Ρουμελιώτης Γεώργιος – Κορίνθου 
2. Μαρινάκης Παναγιώτης – Ξυλοκέριζας 
3. Δεσποτάκης Νικόλαος – Περιγιαλίου 
4. Καραβοκύρης Αναστάσιος – Σολομού 
5. Μαρινός Αναστάσιος – Αθικίων 
6. Λίτσας Παναγιώτης – Κουταλά 
7. Κλέττας Παναγιώτης - Σοφικού 
8. Πίτσας Γεώργιος – Κόρφου 
9. Βαρδάκας Αναστάσιος – Αγίου Βασιλείου 
10. Καλαμπαλίκη Σούκουλη Ευτέρπη (Πέπη)- Αρχ. 

Κορίνθου 
11. Ηλίας Κωνσταντίνος – Κλένιας 
12. Σκούρτης Μενέλαος – Αγιονορίου 
13. Χατζής Στέργιος – Κατακαλίου 
14. Διαμαντίδης Αλέξανδρος – Λεχαίου 
15. Παξού Σταματία (Ματίνα) – Γαλατακίου 
16. Σκούρτης Κωνσταντίνος (Λούμπας) – 

Χιλιομοδίου 
 
 
 

Οι οποίοι δεν προσήλθαν αν και κλήθηκαν νόμιμα 
Στη συνεδρίαση παρευρίσκεται και η δημοτική υπάλληλος Παπαχαραλάμπους Σωτηρία  για τη τήρηση των πρακτικών. 
 
Ο Πρόεδρος αφού διαπίστωσε απαρτία, κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης και εισηγήθηκε το ανωτέρω θέμα της 
ημερήσιας διάταξης με τίτλο «Περιορισμός επέκτασης ΑΠΕ στην Δημοτική Κοινότητα Στεφανίου» και έδωσε το λόγο 
στον κ. Νανόπουλο ο οποίος στο προηγούμενο Συμβούλιο ανέλαβε να φέρει σχετική εισήγηση στο Συμβούλιο. 
Ο κ. Νανόπουλος παίρνοντας το λόγο μεταξύ άλλων ανέφερε ότι : «Ανέλαβα την υποχρέωση στο προηγούμενο 
Δημοτικό Συμβούλιο να εισηγηθώ τι πρέπει να γίνει για να περιοριστεί η επέκταση των ανανεώσιμων πηγών ενέργειας 
στο Στεφάνι. Γιατί πραγματικά η περιοχή εκεί είναι κορεσμένη και δεν μπορούν, έχουν δίκιο οι κάτοικοι, να αντέξουν 
μεγαλύτερη εγκατάσταση καινούργιων μονάδων, οι οποίες έχουν δρομολογηθεί. Ίσως αδειοδοτηθεί, στη διαδικασία της 
αδειοδότησης. Είχαμε πει και είναι και η πρόταση η παλιά δικιά μου ότι ο μόνος τρόπος για να εμποδίσουμε την 
επέκταση είναι δικαστικά με προσφυγή στο Συμβούλιο της Επικρατείας των αδειοδοτήσεων, οι οποίες δεν έχουν 
τηρηθεί σύμφωνα με την νόμιμη διαδικασία, δηλαδή την σωρευτική μελέτη περιβαλλοντικών επιπτώσεων. 
Επικοινώνησα με τον δικηγόρο, ο οποίος έχει κερδίσει στο Συμβούλιο της Επικρατείας αντίστοιχο αίτημα των κατοίκων 
και των Δήμων και η απάντηση είναι ότι από την έρευνα που έκανε τρία είναι τα έργα τα οποία μπορούμε να τα 
προσβάλουμε ακόμα. Γιατί δεν έχει εκδοθεί η ΑΕΠΟ ή η απόφαση έγκρισης περιβαλλοντικών όρων. Αυτά είναι: 
1. τα φωτοβολταϊκά NEW NE SOLAR DEVELOPMENTS 5MW στη θέση ΝΤΕΣΜΑΤΑ,  
2. οι συσσωρευτές της DIREEN Α.Ε. ισχύος 49 MW στη θέση Αγιονόρι και  
3. το φωτοβολταϊκό της ΒΟΛΤΑΛΙΑ ΕΛΛΑΔΟΣ ΑΝΩΝΥΜΟΣ ΕΤΑΙΡΕΙΑ ΑΝΑΝΕΩΣΙΜΩΝ ΠΗΓΩΝ ΕΝΕΡΓΕΙΑΣ  (είναι 4 

φωτοβολταϊκά) συνολικής ισχύος 7,97MW  στη θέση ΚΟΝΙΣΕΛΟ.  
Δυστυχώς το έργο των συσσωρευτών στο Χλόγο που είναι όμορο με τις ανεμογεννήτριες έχουν παρέλθει οι προθεσμίες 
προσφυγής και δεν μπορούμε να κάνουμε τίποτα. Οι ενέργειες που πρέπει να γίνουν είναι οι εξής: 
Για το πρώτο και το δεύτερο, όπως ανέφερα, μόλις ανέβει για διαβούλευση, δεν έχει ανέβει ακόμα, πρέπει να κατατεθεί 
ένα έντυπο στο οποίο θα εκφράζονται οι αντιρρήσεις του Δήμου. 
Στο 3 που έχει ολοκληρωθεί η διαβούλευση τον Αύγουστο του 24, είναι δυνατόν να κατατεθεί επίσης εκπρόθεσμα, αλλά 
είναι ανοιχτή ακόμα η πλατφόρμα κάποια στιγμή να κλείσει το θέμα αυτό γιατί έχουμε ακόμα τη δυνατότητα να το 
κάνουμε. Οι αμοιβές του δικηγόρου είναι μικρές, δηλαδή για τη σύνταξη και κατάθεση της αίτησης ακύρωσης 2.000€,  
για την εκδίκαση άλλες 2, τα ποσά αυτά είναι χωρίς ΦΠΑ. Και νομίζω ότι για την παρακολούθηση των ενεργειών, των 
μελλοντικών αδειοδοτήσεων είναι δωρεάν, δεν πρόκειται να πληρώσουμε τίποτα για αυτό, αλλά θεωρώ ότι με αυτή την 
χαμηλή δυνατότητα που μας δίνει ο δικηγόρος και τις παρεμβάσεις στις τρεις περιπτώσεις που είναι επείγουσες πρέπει 
να το αποφασίσουμε σήμερα και να αναθέσουμε και στο Πολυτεχνείο. Δεν έχω επικοινωνήσει με το Πολυτεχνείο, αλλά 
μπορεί να το κάνει κάποιος Αντιδήμαρχος να κάνει την αντίστοιχη μελέτη, την σωρευτική, η οποία θα μας είναι χρήσιμη 
και στις δικαστικές προσφυγές που θα γίνουν. … προτείνω να μην εμπιστευτούμε έναν ιδιώτη ο οποίος έχει και αυτός 
τους πελάτες του και οι πελάτες του είναι οι ανανεώσιμες πηγές ενέργειας. Αν το Πολυτεχνείο μας κάνει γρήγορα την 
δουλειά είναι η πρώτη μας επιλογή. Αν δεν μπορεί το Πολυτεχνείο τότε να συζητήσουμε για τον ιδιώτη…». 
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Ο κ. Πρωτοπαπάς αφού πήρε το λόγο μεταξύ άλλων ανέφερε ότι: «….το γεγονός ότι ξαναέφερε το θέμα, κύριε 
Πρόεδρε, είναι σημαντικό για όλους μας, για το Δήμο μας και ειδικότερα για τους κατοίκους του Στεφανίου και της 
ευρύτερης περιοχής. Θεωρούμε ότι καλό είναι έστω και μετά από 6 μήνες που χάσαμε με τις πρώτες επιλογές σας ότι 
έρχονται σιγά σιγά σε αυτά τα οποία με πολύ αγώνα και πολύ κόπο και με ωραίο και ήρεμο τρόπο προσπαθήσαμε να 
παρουσιάσουμε στο Δημοτικό Συμβούλιο. Θέλω όμως να διαφωνήσω ως προς την τακτική. Θα ήταν καλό βέβαια να 
είχαμε ακούσει πρώτα τον κύριο δήμαρχο, αλλά δεν πειράζει. Εμείς λέμε μερικά πράγματα παραπάνω από αυτά τα 
οποία προτείνει ο κ. Νανόπουλος. Καταρχάς διαφωνούμε, με την πρόταση να κάνει τη μελέτη το Εθνικό Μετσόβιο 
Πολυτεχνείο. Ο λόγος είναι απλός. Το εθνικό Μετσόβιο Πολυτεχνείο μπορεί να κάνει 2 ολόκληρα χρόνια και εμείς εδώ 
να περιμένουμε τη μελέτη και να την κοιτάμε. Άρα η πρώτη πρόταση που κάνουμε εμείς σήμερα είναι σε πιστοποιημένο 
φορέα να μπορεί να την κάνει από χτες τη μελέτη και να την παραδώσει όσο πιο σύντομα μπορεί. Για το δικηγόρο 
εννοείται ότι αυτά είναι αυτονόητα, ότι θα πρέπει να έχουμε ένα δικηγορικό γραφείο με εμπειρία πάνω στα θέματα των 
ΑΠΕ που αποδεδειγμένα έχει πάει σε κάποιο Δικαστήριο και έχει φέρει κάποιο αποτέλεσμα, ενδεχομένως και αυτό το 
γραφείο που προτείνει ο κ. Νανόπουλος να είναι σε αυτή την κατεύθυνση. Επίσης εκτός από αυτό, ζητάμε να υπάρξει 
μια επιτροπή παρακολούθησης… και να κάνουμε την προσφυγή τελικά ποια προσφυγή και σε ποιο πλαίσιο;το 
πλαίσιο θα το ορίσει η επιτροπή αυτή είναι η πρότασή μας να μπορούμε να το παρακολουθήσουμε. … Ναι μεν οι 
σωρευτικές μελέτες συμφωνούμε όλοι πιστεύω σε αυτό, αλλά υπάρχει και η κλιματική κρίση και η κλιματική αλλαγή 
όπου αυτή τη στιγμή θα πρέπει να εξεταστεί ο κίνδυνος από τις φυσικές καταστροφές. Και επικουρικά να έχουμε μια 
ολοκληρωμένη επιστημονική μελέτη που θα μπορέσουμε μέσα από αυτή τη διαδικασία που τελικά θα προσφύγουμε για 
τη μελέτη περιβαλλοντικών επιπτώσεων στο ΣΤΕ για να έχουμε ένα θετικό αποτέλεσμα για το δήμο μας. … ο χρόνος 
είναι το βασικό μας κριτήριο.». 
Ο κ. Γκουργιώτης αφού πήρε το λόγο μεταξύ άλλων ανέφερε ότι: «..ασφαλώς και συντάσσομαι με την 
εμπεριστατωμένη εισήγηση του συναδέλφου κου Νανόπουλου, όπως ακριβώς μάλιστα συνεπληρώθη και εξειδικεύτηκε 
και περαιτέρω έχουμε εκφραστεί πολλές φορές για αυτό το θέμα και έχουμε τοποθετηθεί. Έχουμε πει από την πρώτη 
στιγμή πως είμαστε υπέρ των φιλικών προς το περιβάλλον πηγών ενέργειας, οι οποίες θα έχουν ένα χαμηλό κόστος 
παραγωγής, αλλά και συγχρόνως θα υπάρχει ένα χαμηλό κόστος στον καταναλωτή, κάτι το οποίο δυστυχώς δεν το 
είδαμε όσον αφορά τις προσδοκίες που δημιούργησαν αρχικώς οι. Ανεμογεννήτριες.. Θεωρώ ότι αυτή τη στιγμή, 
σύμφωνα και με την πρόταση, πράγματι πρέπει ένας συνάδελφος ο οποίος θα έχει και την συνδρομή και όλων ημών 
των Δημοτικών Συμβούλων και του κυρίου Χατζή και του Κυριαζή και Υμών κύριε Πρόεδρε και τη δική σας και εμού .. 
οποιαδήποτε άλλη συνδρομή χρειάζονται οι κάτοικοι, πρέπει να είμαστε δίπλα τους και ηθικά και υλικά και να τους 
συμπαρασταθούμε.». 
Ο κ. Μανωλάκης αφού πήρε το λόγο μεταξύ άλλων ανέφερε ότι «..εδώ και περίπου ένα μήνα βρισκόμαστε σε μια 
επικοινωνία με τους ανθρώπους του Στεφανίου. Έχουμε κάνει αρκετές συζητήσεις και σήμερα έγινε και με τους ειδικούς 
συνεργάτες για θέματα ΑΠΕ, τον κ. Βαρλαμίτη και τον κύριο Τσολακίδη για να δούμε και από κοντά και να 
ενημερωθούμε για το μέγεθος της κατασκευής που προτίθεται να γίνει στην περιοχή και να μας ενημερώσουν για το 
πόσο άμεσα μπορούμε και με ποιο τρόπο να προσφύγουμε νομικά και τεχνικά, για τα θέματα της ανάπτυξης της 
περιοχής του Στεφανίου στα φωτοβολταϊκά. Η συνάντηση έγινε σήμερα μεταξύ των κυρίων και των κατοίκων του 
Στεφανίου και του ειδικού καθηγητή συνεργάτη για τα θέματα ΑΠΕ κυρίου Μπάλα Γεώργιου, ο οποίος έχει ασχοληθεί 
και έχει αντιμετωπίσει θέματα ανανεώσιμων πηγών ενέργειας. Είναι έτοιμοι λοιπόν να αναλάβουν εχθές όπως τονίσατε 
την αθροιστική και σωρευτική  μελέτη για τα φωτοβολταϊκά στην περιοχή του Στεφανίου και να προσφύγουμε νομικά 
μετά για να μπορέσουμε να σταματήσουμε οποιαδήποτε αδειοδότηση. Δεν έχει πάρει ειδικούς όρους ότι έχει ρωτηθεί 
και έχει πάρει τους όρους, έχει προχωρήσει. Άρα λοιπόν τώρα μπορούμε να δούμε πού βρίσκεται η περιοχή, ποια είναι 
η ανάπτυξή της και πάνω σε αυτό να σταματήσουμε. Μετά την επικοινωνία που είχαμε σήμερα και με τους κατοίκους 
και με τους ειδικούς συνεργάτες, εμείς μπορούμε αύριο να αναθέσουμε αν συμφωνήσουμε στο Δημοτικό Συμβούλιο, 
στους ανθρώπους για να μπορέσουν να τρέξουν τις διαδικασίες για την περιοχή του Στεφανίου.». 
Ο κ. Δήμαρχος αφού πήρε το λόγο μεταξύ άλλων ανέφερε ότι : «..με τη συζήτηση πάντα έρχεται ένα αποτέλεσμα. Εγώ 
πιστεύω υπάρχει μια ομοφωνία. Η εισήγηση με βρίσκει σύμφωνο. Έχουμε όμως 2 επιμέρους διαφορές. Ποιες είναι οι 
διαφορές τυπικές, δεν είναι ουσιαστικές. Σήμερα το Δημοτικό Συμβούλιο καλείται να πάρει μια απόφαση να προσφύγει. 
Κατ’ αρχήν είπαμε, μου είπατε ότι χάσαμε 6 μήνες, κανένα μήνα δεν χάσαμε. Έπρεπε να γίνει. Και βγήκαμε και 
σοφότεροι, γιατί ακούσαμε και μερικά πράγματα, μην κάνουμε τους φωστήρες εδώ, εγώ τουλάχιστον, ούτε τον ειδικό. 
Από την κυρία Σδούκου ακούσαμε πολλά πράγματα. Όχι άκουσα, ακούσαμε ήταν και κάτοικοι ήταν και οι φορείς ήταν 
και ο Πρόεδρος. Δεν χάσαμε κανένα μήνα λοιπόν. Τώρα αν άργησε ο κ. Σκυλακάκης να μας παραπέμψει στην κυρία 
Σδούκου, δεν μπορώ να κάνω και μαντικά. Λοιπόν ο κ. Νανόπουλος, είπε δύο πράγματα. Προσφεύγουμε. Για να 
προσφύγουμε προτείνει το Πολυτεχνείο ή ένα Πανεπιστήμιο. Πρώτον, δεν μπορεί να το πει το Συμβούλιο σήμερα αυτό 
γιατί δεν είναι αρμοδιότητά του. Το Συμβούλιο λέει ναι, θα αναθέσουμε σε έναν ιδιώτη να μας κάνει τη μελέτη. Εγώ 
εισηγούμαι αυτό που είπε ο Δημήτρης Μανωλάκης που το συζητάνε και καιρό για τάχιστα. Γιατί θα περάσει διαδικασία 
Δημοτική Επιτροπή, Δημοτικό συμβούλιο. Παίρνουμε απόφαση σήμερα να αναθέσουμε σε ένα ιδιωτικό γραφείο να μας 
κάνει αυτή τη μελέτη που ζητάμε. Δεύτερον. Για το δικηγόρο ναι, το δικηγόρο τον εγκρίνω αυτόν που έχει προτείνει ο κ. 
Νανόπουλος. Δεν είναι όμως δουλειά πάλι του Δημοτικού Συμβουλίου είναι της Δημοτικής Επιτροπής. Αλλά το 
Συμβούλιο θα πει ναι σε ένα εξειδικευμένο γραφείο. Θα το πει η Δημοτική Επιτροπή μετά, να αναλάβει το δικαστικό 
αγώνα, όπως τα προτείνει ο κ. Νανόπουλος. Αυτά τα 2 πράγματα: 1. Ένα ιδιωτικό γραφείο να μας κάνει αυτό το 
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συγκεκριμένο που θα το πει η Δημοτική Επιτροπή και 2. Δικηγόρος που θα τον πει η Δημοτική Επιτροπή. Το Συμβούλιο 
ναι θα πάρει τις γενικές κατευθύνσεις αυτές που έκανε ο κ. Νανόπουλος;». 
 
Το Δημοτικό Συμβούλιο μετά από διαλογική συζήτηση η οποία έχει τηρηθεί λεπτομερώς στα ηχογραφημένα πρακτικά 
και αφού έλαβε υπόψη του, όλες τις ισχύουσες σχετικές διατάξεις, το άρθρο 74 του Ν 4555/2018 και δεδομένου ότι 
τόσο η άρνηση ψήφου, όσο και η λευκή ψήφος δεν υπολογίζονται στην καταμέτρηση θετικών και αρνητικών ψήφων 
(άρθρο 74, παρ. 10 του Ν. 4555/2018), 

 
ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ  ΟΜΟΦΩΝΑ 

 
Α) Την ανάθεση σε ιδιωτικό Μελετητικό Γραφείο της σωρευτικής μελέτης περιβαλλοντικών επιπτώσεων, που να 
περιλαμβάνει τις υφιστάμενες Ανανεώσιμες Πηγές Ενέργειας καθώς και τις δανειοδοτημένες ή στην διαδικασία 
αδειοδοτήσεις, στην Δ.Κ. Στεφανίου και την ευρύτερη περιοχή.  
 
Β) Την ανάθεση σε εξειδικευμένο δικηγορικό γραφείο για προσφυγή στο Συμβούλιο της Επικρατείας, για να μην 
προχωρήσουν οι επεκτάσεις Ανανεώσιμων Πηγών Ενέργειας στην Δ.Κ. Στεφανίου και την ευρύτερη περιοχή, αν δεν 
έχουν σωρευτική μελέτη Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων, όπως ο νόμος ορίζει και να ανακληθούν άδειες που δεν 
πληρούν αυτήν την προϋπόθεση . 
  

Αφού έγινε η σύνταξη του ανωτέρω πρακτικού υπογράφεται  όπως ο Νόμος ορίζει. 
                                   Η ανωτέρω απόφαση έλαβε αύξοντα αριθμό 50 / 727 / 2024 
 

            Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ                                                                                                 ΤΑ  ΜΕΛΗ  
 ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΠΑΠΑΒΕΝΕΤΙΟΥ 

Ακριβές Απόσπασμα 
Κόρινθος, 17 - 12 - 2024 
  Ο  Πρόεδρος του Δ.Σ. 

 
 

  ΓΕΩΡΓΙΟΣ Δ. ΠΑΠΑΒΕΝΕΤΙΟΥ 
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